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Vragen van het lid Smeulders (GroenLinks) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Met sociale koopwoningen gaat 
veel mis» (ingezonden 1 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Met sociale koopwoningen gaat veel mis»?1 

Vraag 2
Herkent u het uit deze uitzending naar voren komende beeld dat de regels 
voor sociale koop gemakkelijk misbruikt kunnen worden? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Is het waar dat gemeenten niet altijd de juiste deskundigheid in huis hebben 
om waterdichte juridische afspraken te maken? Zo ja, hoe komt dit volgens 
u? Zo nee, hoe is de situatie dan? 

Vraag 4
Hoeveel sociale koopwoningen zijn er de afgelopen vijf jaar bijgekomen en 
hoeveel zijn er de afgelopen vijf jaar verdwenen? 

Vraag 5
Ziet u sociale koopwoningen als een belangrijk instrument om de betaalbaar-
heid op de woningmarkt te vergroten? Zo ja, wat gaat u doen om het aantal 
sociale koopwoningen te 
vergroten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u van plan om gemeenten te ondersteunen bij het vergroten van het 
aantal sociale koopwoningen? Zo ja, op welke manier gaat u dat concreet 
doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het Wetgevingsoverleg 
Wonen en ruimte op 12 november 2018?

1 https://www.nporadio1.nl/onderzoek/12630-met-sociale-koopwoningen-gaat-veel-mis
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